
Undertecknad har länge haft 
Fågelberget i sikte. Den mäktiga 
silhuetten kunde nämligen ses från 
föräldrahemmet, där det reste sig 
majestätiskt från havsnivån vid 
Bäckfjärden. Under de år när jag 
själv var som mest  träningsvillig, 
under 80-talet, hände det att vi i 
klubben sprang långpass upp till 
bergets platå. Visst funderade vi en 
hel del på hur en OL-karta skulle 
se ut i den fantastiska terrängen.  

Diskussionerna slutade oftast med 
ett nyktert konstaterande att det 
var för jobbigt upp till de fina 
områdena. Dessutom, var skulle 
ungdomsbanorna kunna läggas? 
Det har alltså aldrig tidigare funnits 
en specialritad OL-karta över 
Fågelberget förrän nu. 

Har berget blivit mindre krävande 
nu undrar ni? Nej, men vad som 
förändrats är att skogsbilvägar har 
gjort området mer lättillgängligt 
och att nya stigar har gjort 
ungdomsbanor möjliga. 

Vad väntar de som tävlar? De 
längre banorna som har start 1 får 
en rejäl vandring brant uppför till 
start. Naturligtvis för att få så 
mycket fin orientering som möjligt. 
Lämpligt är att gå i god tid, både 
för att återhämtningens skull och 
för att hinna beundra utsikten.  

Trots att det totalt sett är 
utförsbanor så kommer det att bli 
krävande både löpmässigt och 
OL-tekniskt. De södra delarna av 
berget har mer mjukt underlag, 

men ändå gott om detaljer. 
Området har fått högsta betyg av 
provlöparna. 

Ungdomar och de äldsta har start 
2 båda dagarna. Dessa klasser 
kommer inte upp på bergets topp 
och får mer ”normal” skogsterräng, 
mycket lättlöpt gransskog men 
även en del täta partier. Ett tips här 
till HD70 Elit är alltså att klassa upp 
sig till HD65 om man vill ha större 
utmaningar. 

Så välkomna att orientera på 
Fågelberget – första gången på 
minst 50 år. Vem vet om det dröjer 
50 år tills nästa tävling? 
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Välkomna till Fågelberget!


